
 آرمان ملی: مهدی تاج در خصوص درخواست های سرمربی 
تیم ملی فوتبال در حالی عنوان می کند که دولت باید کمک کند و 
این مسائل از توان فدراسیون خارج است که در فدراسیون قبلی 

شرایط تیم ملی بسیار مناسب بود! 
  صحبت های تاج 

 مهدی تاج پس از بازدید از ورزشگاه تختی تهران گفت: طبق 
قوانین، باشگاه ها ورزشگاه شان را معرفی می کنند و ما آن را تأیید 
گر ورزشگاه تأیید نشود باید جای دیگری بازی  یا رد می کنیم. ا
کنند. محدودیت های کشور را می دانیم، اما برخی  حرف هایی 
می زنند که نمی دانند کجا هستند. باید کمک کنیم ورزشگاه ها 
آماده شود و در اختیار باشگاه ها قرار گیرد. باشگاهی نداریم که 
خودش برود ورزشگاه را درست یا طراحی کند، به همین دلیل، 
دولت به این نتیجه رسیده است که خودش کارها را انجام دهد. 
وی در مورد برگزاری مسابقات استقلال و پرسپولیس در ورزشگاه 
تختی تصریح کرد: چاره ای نیست چون ورزشگاه آزادی تا هفته 
اول و دوم و احتمالاً سوم لیگ برتر نمی رسد و بازی ها باید در 
ورزشگاه تختی برگزار شود. طبق گزارشی که دیدم صندلی های 
کانون هواداران ابلاغ  ورزشگاه شماره گذاری شده است. به 
گر صندلی ها شماره گذاری نشده باشد، بازی برگزار  کرده ایم که ا
کنش به ناراحتی های امیر قلعه نویی از  نمی شود. وی در وا
اعزام های تیم ملی گفت: امیدوارم تیم ملی فردا با قرعه خوبی 
گر  در مرحله بعدی انتخابی جام جهانی مواجه شود، هرچند ا
جدول تیم ها را ببینید قرعه آسانی برای هیچ تیمی وجود ندارد. 
قلعه نویی بحث هایی درباره اعزام تیم ملی دارد که در اختیار 
ما نیست. برای سفر به هنگ کنگ هواپیمایی پیدا نکردیم که 
چارتر باشد، ولی برای قرقیزستان، قطر و... پرواز چارتر می گیریم، 
دولت باید کمک کند و چند هواپیما هستند که این مسیرها را 
بروند. سفر احتمالی به کره شمالی، چین، استرالیا و... را داریم. 
درخواست سرمربی تیم ملی درست است و باید مسئولان کشور 

کمک کنند، اینها از توان فدراسیون فوتبال خارج است. 

  تلاش های عزیزی خادم 
عزیزی خادم قبل از اینکه به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال 
انتخاب شد سابقه حضور در هیات رئیسه فدراسیون را در کارنامه 
داشت. در مدت حضور وی در هیات رئیسه فدراسیون فوتبال، 
راه اندازی شورای عالی راهبردی فدراسیون، تصویب بازگشت 
، تدوین و قانونمند کردن  دروازه بان های خارجی به لیگ برتر
فعالیت مدیران برنامه )ایجنت ها( در فوتبال ایران و قرارداد 
اجاره هواپیمای چارتر و اختصاصی برای تیم ملی فوتبال ایران 
صورت پذیرفت. وی بعد از نشستن بر مسند ریاست فدراسیون 
فوتبال نیز شرایط مناسبی برای تیم های ملی فراهم کرد. عزیزی 
خادم آبان ماه سال 1400 در گفت وگویی عنوان کرد: بازی های 
تیم های ملی با انبوهی از مشکلات مواجه بود. بدون شک 
هیچ رئیس فدراسیونی دنبال این نبوده که موفق نباشد، یک 
بخشی انحراف، کاری است. مسیر مناسب نیست و امیدوارم 
از تجارب به گذشته و نگاه به آینده بتوانیم مسیر را محکمتر از 
قبل پیش ببریم. در همین راستا برای ایجاد شرایطی مناسب و 
امکانات هرچه بیشتر برای تیم های ملی، با حمایت و تلاش های 
هیات های فوتبال استان ها، کمپ های تمرینی را برای تیم های 
ملی در نظر گرفته ایم. در نشست اخیری که با وزیر ورزش و 
جوانان در جزیره کیش داشتیم، در خصوص امکانات و کمپ 
تیم ملی و با حمایت های ویژه محمد، برنامه ریزی خوبی را انجام 
دادیم. می خواهیم کمپ تیم های ملی را در استان ها گسترش 
دهیم تا به عنوان پایگاه اصلی فوتبال ملی شناخته شوند و 
در نهایت به هدفمان که توسعه و گسترش فوتبال ملی است، 
برسیم. تیم ملی متعلق به همه مردم است. بر همین اساس با 
ایجاد شرایط و امکانات مناسب در استانهای کشور می  خواهیم 
کرده تا در نهایت به هدفمان برسیم.  بستر توسعه را فراهم 
عزیزی خادم ادامه داد: کره جنوبی با آن اقتصادی که دارد، 
فدراسیون فوتبالش این تیم را با یک پرواز معمولی به مسابقات 
اعزام می کند در صورتی که تمام سعی ما بر این بود تا تیم ملی 
فوتبال کشورمان بدون دغدغه در مسابقات پیش رو و حساس 
خود حضور داشته باشد. نه تنها تیم ملی فوتبال بزرگسالان بلکه 
تیم ملی فوتبال امید و بانوان نیز با پرواز اختصاصی در رقابتهای 
مهم خود حضور یافتند. به رغم تمامی مشکلات با کار گروهی، 
ایجاد امکانات و بستری مناسب برای تیم های ملی سعی کردیم 
کنون گواه این موضوع  بهترین عملکرد را داشته باشیم که نتایج، ا
است. مجموعه فدراسیون فوتبال دلسوزانه و مشتاقانه در کنار 
تیم ملی فوتبال بوده و به عنوان پایگاهی که موجبات شادی 
ملت عزیز ایران را فراهم کرده، از هیچ تلاشی دریغ نکرده است. 
ما مسیر روشنی را پیش روی فوتبال داریم و شاهد فصل نوینی 

از فوتبال خواهیم بود. 
  پرواز برای بانوان 

31 مرداد ماه سال 1400 سایت رسمی فدراسیون فوتبال 
در گزارشی به سفر بانوان کشورمان با پروازی اختصاصی 
خبر داد: نایب رئیس فدراسیون فوتبال در امور بانوان 
می گوید با نگاه ویژه عزیزی خادم، خوشبختانه شاهد 
اتفاق های خوبی در حوزه فوتبال بانوان هستیم. 
شهره موسوی در این باره عنوان کرد: با همت 

و پیگیری های شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
گرس همراه پروازی تیم ملی فوتبال در  بعد از اینکه هواپیمایی زا
مسیر جام جهانی قطر شد، طی مذکرات عزیزی خادم و مهندس 
حدادیان، مدیرعامل هواپیمایی وارش، مقرر شد در مسابقات 
مرحله اول قهرمانی آسیا 2022 هند که اواخر شهریورماه به میزبانی 
ازبکستان برگزار می شود، تیم ملی فوتبال بانوان به عنوان مهمانان 
اختصاصی هواپیمایی وارش عازم ازبکستان شوند. وی در ادامه 
اضافه کرد: تیم ملی فوتبال بانوان با استفاده از هواپیمایی وارش از 
تهران مستقیما به تاشکند محل برگزاری مسابقات اعزام می شود. 
از مهندس حدادیان به خاطر حمایت از تیم ملی فوتبال بانوان 
، بسیار سپاسگزارم. آنچه مسلم است  ایران و میزبانی در این سفر
فوتبال بانوان با نگاه ویژه رئیس فدراسیون به سمت خوبی در 
حرکت است و هر روز که می گذرد می توانیم شاهد اتفاقات بهتری 
در حوزه فوتبال بانوان باشیم. نایب رئیس فدراسیون در امور بانوان 
در پایان خاطر نشان کرد: این اتفاقی که امروز برای فوتبال بانوان 
رقم خورد، قدم بسیاری بزرگی در این حوزه است. همان طور که 
گرس در حوزه تیم ملی فوتبال آقایان ورود پیدا کرد،  هواپیمایی زا
ورود هواپیمایی وارش هم به همت عزیزی خادم برای بانوان رقم 
خورد و میزبانی ما را برای انجام این سفر برعهده گرفت تا به صورت 
کنون در فوتبل بانوان  مستقیم به ازبکستان سفر کند. اتفاقی که تا
بی سابقه بوده و این موضوع را به جامعه فوتبال بانوان کشور تبریک 
می گویم و امیدوارم از این بعد نیز شاهد اتفاق های خوبی در حوزه 

بانوان باشیم. 
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از پروازهای چارتر زمان عزیزی خادم تا درخواست تاج برای کمک دولت 

تفاوت دو رئیس فدراسیون! 

گزینه  نهایی نیمکت تیم ملی  
بسکتبال کیست؟

فنی  کمیته  سخنگوی  ایسنا: 
آخرین  درباره  بسکتبال،  فدراسیون 
برای  فدراسیون  نظر  مد  گزینه های 
سرمربیگری تیم ملی صحبت کرد. سعید 
درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  تابش نیا 
گزینه های مدنظر فدراسیون بسکتبال 
برای انتخاب سرمربی تیم ملی توضیح 
آخر  جلسه  از  پس  که  همان طور  داد: 
کمیته فنی اعلام شد، ما دو گزینه خارجی 
و دو گزینه داخلی را مد نظر داشتیم که در 
حال حاضر از میان آن ها دو گزینه )یکی 
داخلی و یکی خارجی( باقی مانده اند.
او ادامه داد: فدراسیون بسکتبال آقایان 
مهران شاهین طبع و مهران حاتمی را به 
عنوان دو گزینه داخلی مد نظر داشت 
که آقای شاهین طبع اعلام کردند شرایط 
لازم برای همکاری با فدراسیون را ندارند. 
فدراسیون  فنی  کمیته  سخنگوی 
بسکتبال ادامه داد: »مارکو راموندینو«ی 
43ساله از ایتالیا و »رادووان تریفانوویچ« 
۵4ساله از اسلوونی نیز دو گزینه خارجی 
نیز  راموندینو  آقای  که  بودند  تیم ملی 
پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی ایران را 
این موضوع هم  کرده است. دلیل  رد 
با  ایشان  برنامه های  هماهنگی  عدم 

پنجره های انتخابی کاپ آسیا بود. 

ویژه

کتیک های  برگه لو رفته از تا
بی  مر سر  ، لتی سپا ا نو  چا لو
تیم ملی ایتالیا، توجه بسیاری 
را به خود جلب کرده است. 
روزنامه بیلد تصویری از نقشه 
و برنامه های اسپالتی منتشر 

کرده است. 

سرمربی فصل گذشته پرسپولیس 
به طور رسمی به تیم تایلندی 
ویرا  لوس  اوسمار  پیوست. 
گذشته  بی برزیلی فصل  سرمر
پرسپولیس با عقد قراردادی رسمی 
به عنوان سرمربی جدید بوریرام 

تایلند انتخاب شد. 

پرسپولیس قرارداد مرتضی 
پورعلی گنجی را به همدت یک 
کرد. وی  فصل دیگر تمدید 
در جریان یکی از دیدارهای 
تیم ملی از ناحیه رباط صلیبی 
زانو آسیب دید و فصل فوتبالی 

03- 1402 را از دست داد. 
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        تمدید   نقشه تیم جدید

گفتوگو

مربی  و  پیشکسوت  امیدیان  جلال   
فوتبال  کارشناس  و  سپاهان   باشگاه 
در خصوص وضعیت طلایی پوشان نصف 

جهان صحبت کرد. 
ردپوشان در جام   درباره قهرمانی ز

حذفی چه نظری دارید؟
 این قهرمانی قطعا حق سپاهان بود و 
خوشحالم که توانستیم به جام برسیم. در 
طول فصل مشکلاتی داشتیم که هر کدام 
از آنها می توانست باعث منهدم کردن یک 
تیم شود. این مشکلات یک مورد و دو مورد 
نبود اما در نهایت توانستیم در لیگ سوم 
شویم و در جام حذفی قهرمان شویم که 
کار چندان آسانی نبود. سال بسیار سختی 

داشتیم. 
در  اصفهانی  هواداران  حمایت   

ورزشگاه آزادی چطور بود؟
 جو هواداران عالی بود. حق این هواداران 
بود که پس از ۹ سال یک جشن بگیرند و 
خوشبختانه این امر تحقق یافت. بازیکنان 
ما عزم و اراده داشتند. گرفتن این جام اصلا 
کار راحتی نبود. مس رفسجان در لیگ 
سپاهان را اذیت کرد و در حذفی با شکست 
استقلال به فینال رسید. گل گهری که از ما 
شکست خورد، تیم قدرتمندی بود. اینگونه 
نیست که چون استقلال و پرسپولیس در 
فینال نبودند پس سپاهان برای قهرمانی 

در جام حذفی کار آسانی داشته است. 
ادامه  خصوص  در  شما  تصمیم   

همکاری با سپاهان اظهار چیست؟
 من با سپاهان یک فصل دیگر قرارداد 
دارم. امیدوارم آقای مورایس هم بماند. 
بازیکنانی  و  شد  گرفته  که  جامی  این  با 
خ  که داریم، سال آینده اتفاقات خوبی ر

خواهد داد. 

امیدیان: 
 امیدوارم مورایس 

در سپاهان بماند

 پیشنهاد نجومی  لیکرز 
 به لبران جیمز

ایسنا: تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز 
تصمیم دارد با قراردادی سه ساله لبران 
طبق  کند.  حفظ  ترکیبش  در  را  جیمز 
باشگاه  مسئولان  که  خبرهایی  آخرین 
رسانه ها  اختیار  در  لیکرز  لس آنجلس 
برای  تیم  این  پیشنهاد  داده اند،  قرار 
، قراردادی  ادامه همکاری با لبران جیمز
سه ساله با رقم نجومی 1۶0 میلیون دلار 
است. لیکرز که به تازگی »جی جی ردیک« 
ستاره سابق NBA را به عنوان سرمربی 
کنون تصمیم دارد  انتخاب کرده است، ا
، فوق  تا در صورت موافقت لبران جیمز
ستاره اش را برای سه فصل دیگر نیز نگه 
که در 3۹ سالگی به  دارد. لبران جیمز 
سر می برد و بیست ویکمین سال متوالی 
حضورش در NBA را پشت سر گذاشته 
است، با این قرارداد می تواند 24 فصل 
متوالی را در این لیگ پشت سر بگذارد. 
بر خلاف انتظارات، جیمز عملکرد بسیار 
خوبی در فصل گذشته داشت و یکی از 
آماده ترین بازیکنان این رقابت ها بود. یکی 
از احتمالات دیگری که به گوش می رسد، 
پیوستن برانی جیمز به تیم لیکرز است که 
البته هیچ خبر معتبری در رابطه با این 
موضوع وجود ندارد، اما لبران جیمز در 
کرده است  برخی مصاحبه هایش اعلام 
که دوست دارد با پسر بزرگش در یک تیم 

NBA همبازی شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
گفت:  پرسپولیس  باشگاه  ورزشی  معاون  تسنیم: 
درخواست و پیشنهاد باشگاه قطری درباره انتقال عبدالکریم 
حسن، امروز به باشگاه پرسپولیس رسید و با آن مخالفت 
شد. حسین بادامکی معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس 
در گفت وگویی با سایت رسمی این باشگاه، اظهار داشت: 
، نامه ای به  ظهر روز چهارشنبه از سوی باشگاه الوکره قطر
باشگاه رسید که طی آن با پیشنهاد مالی خوبی، درخواست 
رضایتنامه برای عبدالکریم حسن مدافع تحت قرارداد باشگاه 
پرسپولیس همراه بود که ما با انتقال این بازیکن مخالفت 
بدون  پرسپولیس  باشگاه  کرد:  تصریح  بادامکی  کردیم. 
هیچ تعللی با ارسال نامه ای، با پیشنهاد این باشگاه قطری 
مخالفت کرد. عبدالکریم حسن، یک سال دیگر با باشگاه 

پرسپولیس قرارداد دارد. 

بیــنالمــلل
* لیونل مسی در دیدار با شیلی دچار مصدومیت شد تا 
زنگ خطر را برای تیمش به صدا درآورد. البته او در زمین 
باقی ماند و به صعود تیمش به یک چهارم نهایی کوپاآمه ریکا 
کمک کرد. در ابتدا گابریل سوازو، بازیکن شیلی، در دقیقه 
24 روی پای مسی تکل رفت که باعث شد مسی به نیمکت 
اشاره و درخواست کمک کند. ستاره سابق بارسلونا بعد از 
پایان بازی به آندرس ماتونه داور مسابقه نزدیک شد و به او 
درباره برخی از صحنه های بازی اعتراض کرد و معتقد بود 
داور باید به بازیکنان شیلی اخطار می داد. لیونل مسی بعد 
از پایان بازی در صحبت هایی گفت: کمی اذیت شدم به 
خاطر مصدومیت ها ولی توانستم در زمین بمانم. امیدوارم 
این مصدومیت چیز جدی نباشد. چند روزی است که با 
گلودرد و تب تمرین کردم و شرایطم خوب نیست. شاید 
امروز این اتفاق روی من تاثیر گذاشت و نتوانستم خیلی 
موثر باشم. امروز گام بلندی برای صعود از گروه برداشتیم 

اما بازی های زیادی در پیش است. 
* تیم ملی فوتبال انگلیس در سومین و آخرین بازی خود 
در مرحله گروهی یورو 2024 به مصاف اسلوونی رفت. جدال 
دو تیم با تساوی بدون گل به پایان رسید و همین کافی بود 
گردان ساوتگیت با ۵ امتیاز به عنوان تیم صدرنشین  تا شا
راهی مرحله بعد شوند. به نوشته BBC، کاپیتان تیم ملی 
فوتبال انگلیس از نمایش تیمش در مرحله گروهی یورو 
2024 راضی است. هری کین گفت: هدف ما از ابتدای شروع 
مسابقات صدرنشینی بود و به این هدف رسیدیم. به نظرم 
در این بازی نسبت به دیدارهای قبلی بسیار بهتر ظاهر 
که نتوانستیم به گل برسیم. فرصت های  شدیم هرچند 
خوبی را روی دروازه حریف خلق کردیم، اما نتوانستیم از 

آنها استفاده کنیم. 

آزمون دوباره در تیم مورینیو؟

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

رم  که  داد  گزارش  آلمانی  خبرنگاری 
آزمون  سردار  خرید  بند  فعال کردن  از 
خودداری کرده و احتمال پیوستن این 
بازیکن ایرانی به فنرباغچه وجود دارد. 
مهاجم 2۹ساله ایرانی  آینده ای در تیم 
کس،  بایر لورکوزن ندارد. اشتفان ون نا
خبرنگار آلمانی، عنوان کرد که سران این 
آلمانی به دنبال یافتن تیمی برای  تیم 
سردار هستند و قصد دارند این مهاجم 
را در تابستان به صورت دائمی بفروشند. 

این بازیکن 2۹ساله تا سال 202۷ با لورکوزن 
قرارداد دارد اما به نظر می رسد در این 
تابستان به صورت دائمی از این تیم جدا 
شود. آزمون که به صورت قرضی در سری آ 
حضور داشت، سه گل زد و چهار پاس گل 
داد و در پایان فصل به دوران حضورش 
در جالوروسی پایان داد. لورکوزن مایل 
به فروش دائمی آزمون است و قصد ندارد 
او را به صورت قرضی به تیم دیگری بدهد 
اما در یافتن تیمی برای این بازیکن که ۸3 

بازی ملی با ایران انجام داده با مشکل 
مواجه بوده است. سویا تنها علاقه مند به 
جذب قرضی آزمون است و نمی خواهد او 
را به صورت دائمی بخرد و همین موضوع 
بازیکن  پیوستن  شانس  تا  شده  سبب 
لیگا کم شود. این در شرایطی  ایرانی به لا
است که ژوزه مورینیو، سرمربی فنرباغچه، 
علاقه مند  آزمون  خرید  به  است  ممکن 
باشد. این مربی پرتغالی در رم با آزمون 
کرده و از او شناخت دارد. اینکه آیا  کار 

برای  بزرگی  نام  کافی  اندازه  به  آزمون 
پروژه مورینیو در فنرباغچه است یا خیر 
انویه  جای سوال دارد. بازیکن ایرانی ژ
2022 با مبلغ 2. ۵ میلیون یورو از زنیت 
سن پترزبورگ به لورکوزن پیوست. با این 
حال آسیب دیدگی باعث شد آزمون نتواند 
خودش را در لورکوزن نشان دهد. بعید 
است آزمون دوباره برای لورکوزن بازی کند. 
گفته می شود علاوه بر رم، تیم های دیگری 

در ایتالیا به جذب او علاقه مندند. 

سعید مراغه چیان پیشکسوت استقلال 
گفت: وقتی انقلاب پیروز شد ناصر حجازی در 
شهباز بود و من به واسطه اینکه رابطه خوبی 
با وی داشتم صحبت کردم و وی را برگرداندم. 

  پیشنهاد استقلال 
سعید مراغه چیان پیشکسوت استقلال 
در گفت وگو با ایرنا به سال ها پیش برگشت، به 
روزهایی که بازیکن جوانی بود و با پیشنهاد 
استقلال روبه رو شد، او حرف هایش را اینگونه 
شروع کرد: من بازیکن تیم فوتبال افسر بودم، 
در آن روزها افسر یکی از تیم های استقلال 
بود، بازیکنانی که در این تیم حضور داشتند 
و خودی نشان می دادند به تیم اصلی راه 
عملکرد  سال  آن  در  من  می کردند.  پیدا 
خیلی خوبی با پیراهن استقلال در مسابقات 
کردنوری و مصطفی شرکا  داشتم و عباس 
با من صحبت کردند تا استقلالی شوم. وی 
ادامه داد: هیچ وقت فراموش نمی کنم وقتی 
کنم  می خواستم با استقلال قرارداد امضا 
مدیران پاس نزد من آمدند و یک پیشنهاد 
وسوسه انگیز دادند، رقمی که استقلال قرار 

بود به من بدهد ۷ هزار تومان بود، پاسی ها 
10 برابر بیشتر از این پول را به من پیشنهاد 
دادند، یادم می آید آنها به من گفتند »بچه« 
می دانی ۷0 هزار تومان چقدر است؟ می دانی 
کارها انجام داد؟  با این پول می شود چه 
می توانی چند خانه بخری؟ من در جواب 
تمام این حرف ها فقط یک جمله بر زبان 
آوردم: عاشق استقلال هستم و دوست دارم 
پیراهن تیمی را بر تن کنم که رویای دوران 

کودکی ام بود!
  کاپیتان 

پیشکسوت استقلال خاطرنشان کرد: من 
اولین کاپیتان استقلال بعد از پیروزی انقلاب 
محسوب می شوم. اولین کسی بودم که بعد 
از پیروزی انقلاب بازوبند کاپیتانی استقلال را 
بستم، البته باید توضیح بدهم که در آن روزها 
باشگاه به هم ریخته بود. همه بازیکنان رفته 
بودند و کسی نمی توانست تیم را جمع کند، 
ناصر حجازی به شهباز رفته بود و در این 
تیم عضویت داشت، من رابطه خوبی با وی 
داشتم، رفتم و با او صحبت کردم تا دوباره وی 

را به استقلال برگردانم. مراغه چیان تصریح 
کرد: وقتی انقلاب پیروز شد ناصر حجازی در 
شهباز بود و من به واسطه اینکه رابطه خوبی 
با وی داشتم صحبت کردم و وی را برگرداندم. 
که می خواستیم به زمین برویم  بازی اول 
کردنوری گفت بازوبند را خودت بر دستانت 
ببند، من تا درب خروجی رختکن این کار را 
انجام دادم اما نتوانستم با خودم کنار بیایم 
و برگشتم بازوبند را به دستان حجازی بستم. 

  سال های پایانی 
وی افزود: من در دو سال پایانی فوتبالم 
از استقلال به دارایی رفتم و حالا وقتی به 
آن دوران بر می گردم و نگاه می کنم متوجه 
می شوم بزرگ ترین اشتباه زندگی ام ورزشی ام 
را مرتکب شدم که پیراهن استقلال را از تنم 

درآوردم. 
  قهرمانی 

کید کرد:  بازیکن سال های دور استقلال تا
من با استقلال قهرمان ایران شده بودم، 
دو سال این اتفاق افتاده بود، مشاوران 
خوبی نداشتم و به دارایی رفتم. دارایی 

همان سال در جایگاه شانزدهم جدول قرار 
داشت اما سال بعد با اختلاف یک امتیاز 
نایب قهرمان شد. مراغه چیان از روزی حرف 
زد که با پیراهن دارایی مقابل استقلال به 
میدان رفت: من در بازی استقلال و دارایی 
دوست نداشتم روبه روی تیمی که عاشق آن 
بودم بازی کنم اما چند تن از همبازیان سابق 
من شیطنت کردند و پیغام هایی فرستادند 
که مجبور شدم بازی کنم، در آن بازی دو 
گل زدم اما شادی نکردم. دوست داشتم 
به استقلال برگردم اما یک نفر نگذاشت این 
خ دهد، فردی که دیگر نیست نقش  اتفاق ر
اصلی را در نیامدن من در استقلال ایفا کرد، 
او رفته بود به مدیران باشگاه دارایی گفته 
گر سعید مراغه چیان به استقلال نیاید  بود ا
۷ بازیکن برای دارایی می خرد. وی گفت: 
من عاشق استقلال هستم. روزهای فراموش 
نشدنی با این تیم داشتم که تا ابد در ذهن 
من حک شده است. آن روزها خاطراتی است 
که به آن افتخار می کنم و هر کاری بتوانم برای 

موفقیت تیم محبوبم انجام می دهم.

لیگ نواقص زیادی داشت 

  ظاهرا هواداران استقلال در فضای مجازی علیه برخی 
بازیکنان مانند آرش رضاوند و میلاد فخرالدینی موضع گرفته اند 
تا فصل بعد در تیم نمانند. ما نیاییم روی یکی دو بازیکن 
زوم کنیم، این کمال بی انصافی و بی معرفتی است. کادرفنی 
دارد  که مدنظر  با مدلی  بازیکنان  کدام  تشخیص می دهد 
همخوانی لازم را خواهد داشت. ضمن اینکه باید ببینیم کدام 
بازیکنان در دسترس هستند تا بخواهیم جایگزین نفراتی کنیم 
که کادرفنی روی آنها نظری ندارد. نه اینکه بازیکنانی را از دست 
بدهیم که سابقه بازی را در استقلال حتی یک فصل دارند و 
می دانند فضای تیم چگونه است. آنهایی که می خواهند خط 
خبری بدهند و در فضای مجازی به دنبال تضعیف بازیکنان تیم 
هستند، دلشان برای استقلال نمی سوزد. آنها به منافع شخصی 
خود توجه می کنند. آرش رضاوند دو فصل پیش در آستانه آقای 
ح  پاس گلی قرار گرفت. او و فخرالدینی و هر اسم دیگری که مطر
گر هم بازیکنی با  می شود برای استقلال زحمت کشیده اند. ا
نظر کادرفنی کنار گذاشته شد، جدایی وی با احترام و در کمال 
ادب باشد، چون استقلال باشگاه بزرگی است و نباید رفتار 
معمولی با بازیکن سابق خود داشته باشد. در مرحله بعدی 
باید دید کدام بازیکنان تمایل دارند در استقلال بمانند و کدام 
نفرات قصد دارند تا از تیم جدا شوند. بعد از آنکه تکلیف نفرات 
تیم مشخص شد بر اساس نیاز تیم اقدام به جذب مهره های 
جدید شود. اصول کار باید رعایت شود، از نظر من استقلال به 
دفاع میانی، هافبک و بازیساز نیاز دارد. از همه مهم تر نیاز به 
وینگر سرعتی و رونده کاملاً حس شده است. باز هم نظر نهایی 
را کادرفنی می دهد، چون قطعاً بهتر از من می داند و نسبت به 
رفع ضعف های تیم در نقاط پستی مدنظر اقدام خواهد کرد. 
استقلال در فصل نقل و انتقالات فصل پیش رو، مشکلات قبلی 
را ندارد. هلدینگ خلیج فارس آمده تا استقلال دیگر دغدغه 
مالی نداشته باشد. برنامه ریزی لازم صورت گرفته تا اردوی پیش 
فصل تیم در اسپانیا یا ترکیه برگزار شود. همه چیز طبق اصول در 
حال اجراست و هر کسی بسته به مسئولیت خود، کار را پیش 
می برد. کار بسیار درستی که باشگاه در پیش گرفته، این است که 
در خفا و سکوت کار خود را پیش می برد. مهره هایی که مدنظر 
سرمربی است جذب خواهند شد و یک بازیکن که می توان با 
رقم معقولی قرارداد امضا کند با لو رفتن اسمش، قراردادش 
افزایش چشمگیری پیدا می کند. امیدوارم که بازیکنان مورد 
نظر کادرفنی مشکلی برای انتقال به استقلال نداشته باشند 
تا از هفته اول شاهد تیمی با کیفیت بالا باشیم. گفته می شود 
انتقال قرضی منتظر  با مدیریت منجر به  کادرفنی  اختلاف 
محمد به مس رفسنجان و انتقال قطعی اوستون اورونوف به 
پرسپولیس شد، به نظر من برنگردیم به گذشته و مسائل قدیمی 
را شخم بزنیم. قرار نیست اتفاقاتی که فصل پیش افتاد دوباره 
تکرار شود. هواداران مالک تیم هستند ولی در نهایت کادرفنی 
گیرنده است. من به شخصه بازی منتظر محمد را  تصمیم 
دوست دارم، چون هافبک خلاق و پر تحرکی است و بازی سازی 
خوبی انجام می دهد، شوتزن هم هست. اما کادرفنی در این 
زمینه تصمیم گیری می کند، چون مسئولیت فنی تیم را بر عهده 
گر به لحاظ فنی جواد نکونام و کادر او موافق حضور منتظر  دارد. ا
محمد هستند، حضور این هافبک عراقی را به سود تیم می دانم. 

بهتاشفریبا
کارشناسفوتبال

مراغه چیان: من ناصر حجازی را برگرداندم 


